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PROTOKÓŁ NR 9/2015 

z wspólnego posiedzenia Komisji  ds Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i Spraw 

Socjalnych oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 25 sierpnia  2015 roku 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Skomorowski Marek, Przewodniczący Komisji 

2. Niewiarowski Marcin,  członek komisji 

3. Zalewski Robert, członek komisji 

4. Zawadzka Iwona, członek komisji 

5. Członkowie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego: Bazylewski 

Krzysztof, Derehajło Teresa, Piotrowska Krystyna, Oliwniak Agnieszka, 

Wasiluk Maria 

6. Stanisław Derehajło, Wójt Gminy Boćki, 

7. Stanisław Charyton, Sekretarz Gminy 

8. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy, 

9. Litewnicka Ewa, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Andryjankach 

10. Pietraszko Kazimierz, Dyrektor Zespołu Szkół w Bockach 

 

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji w dniu 25 sierpnia 2015 roku w 

godzinach od 9
00

 do 11
30

 odbyto wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Boćki. 

Przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie obu komisji, a 

zatem  obrady są prawomocne. Zwrócił się z zapytaniem czy członkowie komisji są 

zapoznani z treścią protokołu z poprzedniego posiedzenia i czy są pytania. Pytań nie 

zgłoszono, protokół przyjęto jednogłośnie. 

Tematem dzisiejszego posiedzenia były następujące sprawy: 

1. Zapoznanie się z wykonaniem planu finansowego za I półrocze szkół oraz 

przygotowaniem placówek szkolnych do nauki w roku 2015/2016 

2. Zapoznanie się z informacją z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 roku 

3. Zapoznanie się z informacją na temat wypłacanych świadczeń okresowych przez 

GOPS oraz ich zasadność 

4. Zapoznanie się z regulaminem organizacyjnym Urzędu Gminy i stanem zatrudnienia 

5. Sprawy różne bieżące gminy 

Ad pkt 1. 

Jako pierwsza głos zabrała Pani Ewa Litewnicka Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Andryjankach. Odczytała informację z wykonania planu finansowego szkoły za I półrocze br 

oraz informację na temat przygotowania Szkoły do rozpoczęcia roku szkolnego. Pani 

Dyrektor powiedziała, że szkoła jest przygotowana do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 

Do szkoły będzie uczęszczało 75 dzieci, w tym 61 uczniów do 6  klasach ogólnodostępnych 

szkoły podstawowej i 14 dzieci do oddziału przedszkolnego. Najmniej uczniów tylko 5-ciu 

liczy klasa III, a najwięcej 16-tu klasa II. Koła zainteresowań prowadzone będą przez 

nauczycieli bezpłatnie w ramach zadań wynikających z karty nauczyciela. Natomiast 

dodatkowo płatne będą zajęcia logopedyczne 3 godziny w tygodniu i z języka niemieckiego 

po jednej godzinie w tygodniu w klasie IV, V i VI. Zatrudnionych jest 8 nauczycieli na 

pełnych etatach i 6 nauczycieli w niepełnym wymiarze godzin. Wszyscy nauczyciele mają 

wykształcenie wyższe z przygotowaniem pedagogicznym i pełne kwalifikacje do nauczania 

przedmiotów. W okresie wakacji dokonano naprawy odgromienia na budynku szkoły, 
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przebudowano komin i pomalowano klasę oddziału przedszkolnego. Plan finansowy szkoły 

wynosi 1 137 409 zł, w pierwszym półroczu  wydatkowano 559 300 zł co stanowi 49,17%. 

(Sprawozdania w załączeniu do protokołu). 

Następnie Pan Kazimierz Pietraszko Dyrektor Zespołu Szkół w Boćkach odczytał 

sprawozdanie z wykonania planu finansowego za I półrocze i z przygotowania zespołu szkół 

do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. Zespół jest przygotowany do rozpoczęcia nauki. W 

okresie wakacji przeprowadzono remont, szkoła zakupiła farbę, a rodzice pomalowali i 

odnowili klasy. Do Gimnazjum będzie uczęszczało 120 uczniów, a do szkoły podstawowej 

149. Przy szkole podstawowej funkcjonuje oddział przedszkolny i Punkt Przedszkolny. 

Łącznie w Zespole Szkól zatrudnionych jest 49 nauczycieli na pełnych i niepełnych etatach. 

Plan finansowy zespołu szkół wynosi 3 mln 569 tys. zł, w pierwszym półroczu wydatki 

wyniosły 1 mln 762 tys. zł co stanowi 49,37%. 

(Sprawozdania w załączeniu do protokołu). 

W dyskusji radni poruszyli temat „wyprawek szkolnych”. 

Pani Iwona Zawadzka nadmieniła, że dzieciom czekającym w świetlicy na odwozy, opiekunki 

nie zadają i nie pomagają w odrabianiu pracy domowej tylko oglądają telewizję i grają w 

różne gry. 

Wójt mówił, że w grupie 20-30 dzieci różnych klas, trudno jest opiekunce pomagać w 

odrabianiu lekcji. Zapytał radnych w jaki sposób widzą wspieranie młodzieży w nauce, 

ponieważ Wójt widzi taką potrzebę. Jest przeciwny zwalnianiu nauczycieli i tworzeniu 

dużych klas. Większość rodziców nie interesuje się życiem szkoły, organizowano spotkania z 

rodzicami, to nie przychodzili. Bardzo mała ilość młodzieży korzysta z dodatkowych zajęć, 

kół, sportu nie wspominając już o przynależności do zespołów czy do straży pożarnej. Dziś 

dzieci nie doceniają tego co otrzymują, dowozi się do szkoły, opiekunki pilnują, z obiadów 

korzystają za 1,5 zł. Rodzice nie mieli takich udogodnień. 

Pan Kazimierz Pietraszko poinformował, że nawet powoli  odstępuje się od ocen cyfrowych, 

tylko będą opisowe. Wchodzi nowe rozporządzenie, będzie oceniany wysiłek, a nie efekt 

nauczania. Trzeba uczyć dzieci obowiązków. 

Pani Litewnicka Ewa mówiła, że w domu dzieci nie mają obowiązków, wyręczają je rodzice, 

większość dzieci nie potrafi powiedzieć co robiła, po prostu odpowiadają że nic nie robili. 

Ad pkt 2. 

Wójt powiedział, że radni otrzymali informację z realizacji budżetu w I półroczu, prosił o 

zadawanie pytań. 

Pani Piotrowska zapytała ile kosztowała budowa chodnika na ulicy Załońskiej i proponowała 

ułożenie drugiego chodnika na ulicy Strażackiej. 

Wójt odpowiedział, że na ulicy Załońskiej koszt budowy chodnika wyniósł 13 tys zł, 

wykonała ta sama firma co budowała chodnik na ulicy Bielskiej. Natomiast na ulicy 

Strażackiej nie ma potrzeby budowy drugiego chodnika, ponieważ po tej stronie ulicy nikt nie 

mieszka i nie chodzi, z czasem chodnik porośnie zielskiem podobnie jak na ulicy Kątowej. 

Wójtowie Gminy Bielsk Podlaski, Boćki, Siemiatycze złożyli wspólny wniosek o budowę 

ścieżki rowerowej. 

Radni dyskutowali na temat remontów dróg gminnych. 

Ad pkt 3.  

Informację na temat wypłacanych świadczeń okresowych przez GOPS oraz ich zasadność 

przedstawiła Pani Kierownik. 

(Informacja w załączeniu do protokołu). 

Radny Marek Skomorowski zapytał jak wygląda ubóstwo na gminie, poziom jego wzrasta 

czy maleje. 

Pani Kierownik odpowiedziała, że nie wzrasta, utrzymuje się na tym samym poziomie. 

Ad pkt 4 
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Regulamin organizacyjny został doręczony radnym na piśmie. Wójt poinformował o stanie 

zatrudnienia w Urzędzie Gminy. Zapytał czy są pytania w tym temacie. Pytań nie zgłoszono. 

Pani Krystyna Piotrowska prosiła o sporządzenie na piśmie i dostarczenie radnym wykazu, 

który pracownik za co odpowiada. Pan Sekretarz powiedział, że taki wykaz znajduje się na 

stronie internetowej Urzędu, zostanie wydrukowany i dostarczony radnym. 

Ad pkt 5 

Radni dyskutowali na temat suszy w rolnictwie. Brak opadów od kilku tygodni powoduje 

stratę w plonach zbóż, a szczególnie w uprawie kukurydzy i na łąkach. Rolnikom już brakuje 

paszy dla zwierząt, nie mówiąc o jej zabezpieczeniu na zimę. 

Sekretarz poinformował radnych  o obiegu korespondencji pomiędzy Wójtem, a Wojewodą w 

sprawie suszy w rolnictwie. Kolejno odczytywał pisma Wójta Gminy kierowane w miesiącu 

lipcu i sierpniu do Wojewody oraz udzielane przez Wojewodę odpowiedzi na te pisma. 

Ostatecznie jak wiadomo jest powołana komisja i rolnicy mogą składać wnioski w terminie 

pilnym, jak najszybciej o oszacowanie szkód w gospodarstwie rolnym powstałych w wyniku 

niekorzystnego zjawiska atmosferycznego w 2015 roku spowodowanego suszą.  

Radni pytali gdzie należy składać wnioski, w gminie zamieszkania czy położenia gruntów. 

Wójt odpowiedział, że w miejscu wystąpienia szkody, to jest w miejscu położenia gruntów. 

Wójt informował, że na terenie gminy w miesiącu lipcu wystąpiła klęska z powodu przejścia 

burz i obfitych opadów deszczu i gradobicia w obszarze gruntów wsi Boćki, Dziecinne, 

Dubno, Krasna Wieś do wsi Dydule. W związku z występującą suszą strażacy mają dużo 

wyjazdów do pożarów, palą się lasy, łąki, torfowiska, a z tym wiążą się też wydatki. 

Zaoszczędziliśmy zimą pieniądze na odśnieżaniu śniegu, teraz musimy wydać na zakup 

paliwa do wozów strażackich, zakup nowych węży i wypłaty ekwiwalentu strażakom za 

udział w akcjach. 

Pani Skarbnik poinformowała, że do dnia dzisiejszego na zakup paliwa dla straży 

wydatkowała 16 tys. złotych. Na przyszłą Sesję Rady będzie miała zmiany do budżetu 

polegające na zmianie klasyfikacji budżetowej. Przeniesieniu środków z jednego rozdziału na 

inny, celem zapewnienia właściwego funkcjonowania budżetu i pokrycia poniesionych 

wydatków, funduszu sołeckiego, zakupu paliwa dla osp., opłacenia remontu świetlicy. 

Pani Agnieszka Oliwniak zapytała, na jakim etapie jest sprawa organizacji schroniska dla 

bezdomnych zwierząt. 

Wójt odpowiedział, że nic nie wie, nikt się nie zgłaszał z tą sprawą, a posiedzenia Zarządu 

Związku Gmin też nie było. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego posiedzenie zakończono. 

Protokołował: 

Helena Kłosińska 

Przewodniczący Obrad                            Przewodniczący Komisji 

Marek Skomorowski                                  Krzysztof Bazylewski 


